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INFORMACIJA

o sastanku s predstavnicima regionalnog projekta
('Podr5ka javnim medijskim servisima na Zapadnom Balkanu",

Sarajevo, 2I.3.2018.

Predstavnici regionalnog projekta "podrska javnim medijskim servisima na
Zapadnom Balkanu" (u daljnjem teksru: projekar) 5,3.2018. uputili su dopis
predsjedavajucem Kornisije za saobradaj i komunikacije Predstavnidkog doma i prvom
zamjeniku predsjedavaju6eg Komisije za vanjsku i trgovinsku politiku, carine, saobradaj i
komrurikacije Doma naroda, te predloZili odrZavanje sastanka kako bi ih upoznali s
realizacijom projekla, uzimajuci u obzir znadaj parlamentamih komisija za funkcioniranje
Javnog radiotelevizijskog sistema u Bosni i Hercegovini, kao i da su ove komisije indirektni
korisnici projekta.

U skladu s navedenim, sastanak je odrZan 21.3.2018., u zgradi Parlamentarne
skup5tine BiH, s podetkom u 13,35 sati.

Sastanku su prisustvovali:

Sead Kadii, prvi zamjenik predsjedavajuceg Komisije za vanjsku i trgovinsku
politiku, carine, saobradaj i komunikacije Doma naroda, Nenad pandurevii, sekretar
Komisije;

Momdilo Novakovi6, predsjedavajuii Kornisije za saobraiaj i komunikacije
Predstavnidkog doma, Ahmed Jalovidii, seketeu Komisije;
vojislav Raoni6, voda tima projekta, i Zeljka Lekid-Subasii, zamjenica vocle tima.

U uvodnom obraianju Morndilo Novakovid zamolio je goste da atko obrazloZe
bitne detalje u vezi s realizacijom ovog projekta.

Vojislav Raonid istakao je da projekat linansira Ewopska unija i da ie biti realiziran
u periodu od 1.2.2018. do 31.7.2020.. te da je glavni cilj projekta doprinos reformama i
profesionalnom razvoju medijskih javnih servisa na Zapaclnom Balkanu, kako bi se podstakla
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produkcija pltrralistidkog, nezavisnog i vjerodostojnog programskog sadrZaja.

Dodao ie da su korisnici projekta Sest javnih medijskih servisa u Albaniji. Bosni i

Hercegovini, na Kosovu*, u Crnoj Goli. Makedoniji i Srbiji. kao i parlarnentarna ti-jela

nadleZna za medije, regulatome agencije i upravna tijela javnih medijskih servisa.

U nastavku je inlbnnirao prisuhre da projekat ima tri komponente. te da se

komponenta 1 odnosi na politidki nivo, diji je cilj ponovo uspostaviti evropske standarde i

najbolju praksu u regionu Zapadni Balkan kao zajednidki rei-erentni standard za nezavisne i

profesionaine medije, kako u pogledu modela finansiranja tako i u pogledu izbora i

firnkcioniranja upravnih tijela javnih mediiskih servisa. Komponenta 2 odnosi se na

ulutra5nje kapacitete medijskih javnih servisa, a cilj je pokrenuti r.nutra5nje reforme koje ce

omoguiiti najve6e profesionalne standarde i ekonomidnost u radu javnih medijskih servisa

Zapadnog Balkana, te uspostaviti saradniu izmedu Sest medijskih javnih servisa. Komponenta

3 odnosi se na podr3ku razvoju programskih sadrZaja. jer je neophodno unaprijediti

programske sadrZaie javnih mediiskih servisa Zapa&rog Balkana, te pro5iriti saradnju na
polju istraZivadkog novinarstva i podstadi regionalnu razrnjenu digitaliziranog arhivskog

materijala.

Momiilo Novakovi{ upoznao je goste sa specilidnostirna fi.rnkcioniranja javnih

servisa u Bosni i Hercegovini i pote5koiama koje se javLjaju prilikom primjene zakonskih

rje5enja za ovo vaZno pitanje. Ukazao je da se naplata RTV takse ne vr5i u skladu sa
zakonskim propisima. te da se kasni s realizacijom projekta digitalizacije javnih senisa u

Bosni i Hercegovini. Medutim, naglasio.je da bez obzira na postojeie probleme ovakva vrsta
projekta rnoZe itekako pornoii Bosni i Helcegovini u procesu njenog prilagodavauja

evropskim standardima, te je izrazio punu podrSku ovom projektu.

Sead Kadid je, govoreci o znadajnoj ulozi nezavisnih javnih servisa, istakao da su
parlameutarne komisije koje se bave ovom problematikorn spremne podrZati i saradivati kako
bi ovaj projekat rezultirao ko etnim pomacima i jadanju javnih servisa u Bosni i
Hercegovini.

Sastanakje zavrSen u 14.10 sati.

SEKRETAR KOMISIJE
dii

tOvaj naziv je bez prejudiciralja stavova i u skladu je s Rezolucijorn Vijeia sigurnosti Uli-a 124411999 i
Mi3ljenjem Medunarodnog suda pravde o kosovskoj deklaraciji o nezavisnosti

Dostavljeno:
. Komisiji za vanjsku i trgovinsku politiku. carine, saobracai i

komunikacij e Doma naroda
. Komisiji za saobraiaj i komunikacije predstavnidkog doma
. a/a


